
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 10-2019
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2019-1108 § 146 – 161

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar (delvis)

Tomas Cassanelli, Anders Larsson, Susanne Lindström

Ansvarig
§ 146 Öppnande

§ 147 Dagordning

§ 148 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 149 Kansli info Inför höstmötet – TT bortrest, David leder mötet
Beslut om medlemsavgifter 2020
Texten till dagordning – val av auktoriserad revisor
David Hartman från Nordenhamns revisionsbyrå

Rapport från Idrottskonferensen :
157 000 LOK aktiviteter
1200 ungdomar per dag 45 veckor per år är vad idrotten 
håller igång
Ev kan driftsbidraget göras om till % av utgifter
Ev höja LOK-stödet, succesivt.
Idrottsbibliotek/byteshandel för begagnat idrottsmaterial, 
erfarenheten är att det är dyrt för kommunen.
Trankärrs nya ridhall blir av för 20 milj
”Platsvarumärket Kungälv” är framtaget för fri användning
vid reklam m m. www.platsenkungalv.se 

§ 150 Ekonomi Ekonomin är fortsatt under kontroll. Vi följer budget.

Skickat ut medlemsfakturor
Skickat ut fakturor på sponsring
Utskick om redovisning av lotter

Ny prislista kiosk behövs inför 2020. Priser har höjts och 
minimiavgift för swish har tagits bort.

Styrelsen beslutade att inte förändra medlemsavgifterna eller 
lagavgifterna inför 2020 och istället införa en obligatorisk 
medlemsförsäljning av sportlotten från och med det år medlemmen
fyller 8 år.



§ 151 Sponsring   -

§ 152 Fotboll Fotbollsavslutning
MC jagar prisutdelare
Avtackning Ronny H.
Priser finns klara till fotbollsavslutningen

CUP
Utvärdering av CUP behöver göras, några saker som 
nämndes var:

Mottagande av lag
Mathygien
Bemanning
Cupen upplevdes som positiv

Ekonomi sammanställning av cupen skall göras.

Digitalt match program 2020

Fotbollsalliansens möte:
Trögt med Kungälv United
Samsynsavtal inom fotbollsförbundet som bl.a. handlar om 
vikten av att föreningarna håller kontakt med varandra. 
Speciellt när det gäller övergångar av spelare till andra 
klubbar.
De flesta klubbar var representerade. Nästa gång är träffen 
på Romevi.

Göteborgs fotbollsförbund har tisdag 10 december 18:30 ett 
representantskapsmöte inför 2020. TT går.

MC, TT

MC

§ 153 Innebandy Derby 8 december mot Stenungsund.
Sponsorer till matchprogram finns.

§ 154 Gymnastik Gymnastik – 6 grupper är igång
 

§ 155 Boule Boule kommer att ha luciafest
 

§ 156 Bordtennis 1:a ungdomsgruppen startar sin träning den 14 nov. 
Intresseanmälan måste göras

Bordtennis – nytt golv. Bordtennisen ska prova att rulla ut golvet 
för att se om det går att använda på det sättet. Uppföljning av 
eventuell fukt under golvet måste göras.

 

JF

§ 157 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

 Ny organisation, roller för styrelsens medlemmar
Styrelsens medlemmar skall matcha föräldragruppernas fördelning.
I år har det sett ut så här: 



Tränarna/Lagledare-Jan
Ekonomi – Maria
Kiosk/arrangemang – David, Maria
Web IT – Cassanelli
Anläggning – Anders, Susanne
 

§ 158 Övriga frågor
Trädfällning måste göras utmed vägen. TT presenterade ett förslag.
Fler platser pekades ut under mötet och förslaget behöver 
kompletteras.

För att kunna locka fler ungdomar till föreningen kan Nicklas 
Olsson kontaktas, Kungälvs Posten, möjlighet till reportage om 
föreningen.

Styrelsen beslutade att utse Maria Carlsbogård till Årets RUFare 
2019.

 TT

§ 159 
Planering/Aktiviteter

Årsfesten blir inte av då det är för få anmälda.
Färdigställande av hallen stora lokalen. Lokalen inte uthyrd de 3 
kommande helgerna.

Dränering fotbollsplaner
Styrelsen diskuterade att det är nästan ingen höjdskillnad 
mellan diken som ska leda undan vatten och våra planer. 
Dikena har sedimenterat igen och många dräneringar är 
troligen skadade av trädrötter. Vägtrumman under 
landsvägen är ok, när vattnet väl är där så rinner det undan.

SL redovisar förslag till ny B plan
Anläggningsgruppen har mandat till att gå vidare till 
kommunen för att ta fram nödvändiga tillstånd m.m.
Styrelsen beslutade att avsätta ett möte enbart kring de 
frågeställningar som uppstår kring ny B-plan, t.ex. 
inventering av tillkommande arbeten på anläggningen, 
påverkan på match/plan användning m.m.

Anläggningsgruppen tar fram en 3-5 årsplan för anläggningen

§ 160 Nästa möte Nästa möte är 14/12 kl 10:00-15:00 hemma hos Maria

§ 161 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Susanne Lindström
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

